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Protokół z LI sesji Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 8 lutego 2024 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad LI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Przewodniczący rozpoczął posiedzenie o godzinie 10.05. Obecnych na posiedzeniu było 

12 radnych. Nieobecni na posiedzeniu byli radna Edyta Komorek, radny Zbigniew Staniek, 

radny Rafał Wójcik. 

 W momencie rozpoczęcia obrad obecność przedstawiała się następująco:  

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Edyta Komorek nieobecna 

6. Marian Kutasiewicz 

7. Joanna Ostaszewska 

8. Monika Pankowska 

9. Adrian Przybyłek 

10. Krzysztof Serwatka 

11. Grzegorz Stachera 

12. Zbigniew Staniek nieobecny 

13. Bogusława Szlachetka 

14. Rafał Wójcik nieobecny 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad LI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Pani wójt wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Powiatowi Żarskiemu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad LI sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez panią wójt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Edyta Komorek, Zbigniew Staniek, Rafał Wójcik. 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Na sali wyłożony został projekt protokołu z L sesji Rady Gminy w Przewozie. Radni 

nie zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Gminy w Przewozie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Edyta Komorek, Zbigniew Staniek, Rafał Wójcik 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

 Radni nie składali zapytań i interpelacji.  

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 15 grudnia 2023 r. do 8 lutego 

2024 r. 

 Pani wójt przedstawiła informację ze swojej działalności wraz ze stosownym 

komentarzem.  

Pkt 6. Podjęcie uchwał. 

 a) Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

 Projekt zakłada niewyrażenie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie 

gminy na rok 2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Grzegorz Stachera 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Serwatka, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (3) 

Edyta Komorek, Zbigniew Staniek, Rafał Wójcik 

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr L/260/2023 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 

grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2024 r. 

 W wyniku dokonanych zmian plan dochodów budżetowych będzie wynosił 

42.551.941,00 zł, a plan wydatków 47.131.941,00 zł. 

 Zwiększenia dochodów dokonano ze względu na przyznane dla gminy dotacje celowe 

na programy Cyberbezpieczny Samorząd, Rozświetlamy Polskę oraz ze względu na dotacje na 

utworzenie Gminnego Punktu Obsługi Programu Czyste Powietrze. 

 Wydatki zwiększono m.in. ze względu na zaplanowany kolejny etap budowy alejek na 

cmentarzach komunalnych, budowę sieci wodociągowej przy ul. Woj. Pol. w Przewozie, oraz 

na plany dalszej rewitalizacji parku w Przewozie – zakup i remont budynku tzw. „szwajcarki”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Edyta Komorek, Zbigniew Staniek, Rafał Wójcik 

c) Projekt w sprawie zmiany uchwały nr L/259/2023 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 

grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2027. 

 Zmiany w WPF są odzwierciedleniem zmian jakie wprowadzane są do budżetu gminy 

w trakcie roku. Wykazane są też zmiany jakich dokonano w planach finansowych dla danej 

inwestycji. W tym przypadku zmiana dotyczy inwestycji polegającej na budowie świetlicy 

wiejskiej w Dąbrowie Łużyckiej.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Edyta Komorek, Zbigniew Staniek, Rafał Wójcik 

d) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia gminnego programu osłonowego „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 

 Projekt omówiła Kierownik OPS, pani Barbara Kicuła. Program musi zostać uchwalony 

ze względu na koniec terminu obowiązywania dotychczasowego.  

 W ramach programu wsparcie w dożywianiu mają przede wszystkim dzieci 

uczęszczające do placówek oświatowych, ale też rodziny, czy osoby samotne będące w trudnej 

sytuacji materialnej. Pomoc udzielana jest w postaci posiłków lub zasiłków na zakup żywności.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Edyta Komorek, Zbigniew Staniek, Rafał Wójcik 

e) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego 

na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 Warunkiem korzystania z programu jest spełnienie kryterium dochodowego. Jednak 

w tym wypadku, kryterium wskazane w art.8 ust. 1 w ustawy o pomocy społecznej podwyższa 

się o 200 %.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Edyta Komorek, Zbigniew Staniek, Rafał Wójcik 

f) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku 

lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 

„Posiłek w szkole i domu” na lata 2024-2028 

 Zapisy tego projektu regulują zasady przyznawania zwrotu wydatków poniesionych 

w ramach programu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Edyta Komorek, Zbigniew Staniek, Rafał Wójcik 

g) Projekt uchwały w sprawie uznania za użytek ekologiczny. 

 Projekt przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki, Damian Hałabura.  

Inicjatywa uznania terenu za użytek ekologiczny wypłynęła od Nadleśnictwa Wymiarki. 

Objęcie tego terenu taką formą przyrody ma na celu m.in. zachowanie wartości krajobrazowych 

tego miejsca, jego specyficznych stosunków wodnych, czy też ochronę zbiorowiska roślinnego. 

Projekt uchwały uzgodniony został z RDOŚ w Gorzowie Wielkopolskim.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adrian Przybyłek 

NIEOBECNI (3) 

Edyta Komorek, Zbigniew Staniek, Rafał Wójcik 

h) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Żarskiemu. 

 Przekazanie dotacji zapewni mieszkańcom na kolejny rok przejazdy autobusowe 

z terenu gminy do Żar, dwa razy w tygodniu. Szczegóły realizacji i finansowania tego zadania 

zawarte są w porozumieniu zawieranym pomiędzy Gminą Przewóz, a Powiatem Żarskim.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Edyta Komorek, Zbigniew Staniek, Rafał Wójcik 

Pkt 7. Sprawy różne. 

 Radna Monika Pankowska zgłosiła konieczność odwodnienia terenu przy krzyżu 

w Lipnej, zlokalizowanym przy wyjeździe z tej miejscowości w kierunku Gozdnicy.  

 Wójt odpowiedziała, że wysyłano już pismo do zarządców dróg przebiegających przez 

teren gminy, z prośba o udrożnienia i meliorację przydrożnych rowów. W odpowiedzi 

wyjaśniono, że instytucje te mają ograniczone środki finansowe na tego typu cele.  

 Radna Bogusława Szlachetka zadała pytanie, czy złożony przez nią wniosek 

o postawienie lustra drogowego na wyjeździe z biblioteki w Przewozie będzie zrealizowany.  

 Pani wójt odpowiedziała, że nie ma w tym miejscu działki gminnej żeby zrealizować 

ten wniosek od ręki, ale będą prowadzone negocjacje z powiatem, bo to jest ich działka i jeśli 

wyrażą zgodę to lustro będzie postawione.   

 Radna poprosiła również o zwrócenie się do właścicieli budynku tzw. pałacu 

i nieużytkowanego budynku gospodarskiego w Straszowie, o zabezpieczenie ich stanu 

technicznego.  
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 Radna zgłosiła również konieczność załatania nawierzchni drogi przy posesji nr 54 

w Piotrowie.  

 Radna Katarzyna Zdybowicz – Wójcik zgłosiła awarie latarni oświetlenia ulicznego 

w Piotrowie między blokami mieszkalnymi nr 31 i 32 oraz pomiędzy posesjami 41 i 43.  

 Radna poprosiła również o udzielenie pomocy przy wypompowywaniu wody 

z zalanego, w wyniku panujących warunków atmosferycznych, gospodarstwa w miejscowości 

Piotrów.  

 Wójt odpowiedziała, że jedno zgłoszenie o taką formę pomocy było przyjęte i pomoc 

została udzielona. Więc nie ma żadnego problemu w takiej kwestii, jeśli właściciele potrzebują 

pomocy gminy niech zgłaszają.  

Pkt 8. Zamknięcie obrad LI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Przewodniczący zakończył obrady o godzinie 10.46. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy 

                Grzegorz Stachera 

 

 

  

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 

 

 


